
Referat fra Årsmøtet 2017 i Alvermarka Vel 
 
 

Tid: 
Tysdag 12. desember 2017 kl. 19.00 -21.00  
  

Sted:  
Møterommet, Nordhordland Kristne Grunnskole , enkel bevertning.  
 
Tilstede:  
 Frå Styret:  
Ole Morten Seljestad (kasserer)  
Ida Strand (sekretær)  
David Engebretsen (styremedlem)  
Ingunn Kvalsvik (styremedlem)  
Jan Morten Ramsøy (Styremedlem  
Eirik Sander -Fjeld (vara-medlem)  
 Øvrige:  
Totalt 14 medlemmer møtte opp.  
 

Sak 1. Godkjenning av referat og innkalling  
Godkjent uten innvending  
 

Sak 2 . Valg av ordstyrer  
Hans Kenneth blir valgt til ordstyrer uten innvendinger.  
 
Sak 3 . Valg av referent  
Eirik Sander -Fjeld velges som referent uten innvendinger.  
 

Sak 4 . Årsmelding 2017  
Årsmøtet godkjenner årsmelding.  
 
Sak 5 . Regnskap 2017.  
Ole går igjennom regnskapet til Velforeningen. 78 betalende medlemmer 
i 2017. 126000 kroner på Saldo ved utgangen av 2017.   
 
Årsmøtet godkjenner regnskapet.  
 
Sak 6 . Budsjett 2018  
Velforeningen budsjetterer med 200 betalende medlemmer etter 
sammenslåing m ed Ikenberget  Velforening.  



 
Sak 7 . Valg  
Valgnem das innstilling til nytt styre i Alvermarka vel blir enstemmig 
vedtatt.  
 
Styret i Alvermarka Vel:  
 Hans Kenneth Sundsbø, leiar, ikkje på val  (1 år att i styret)  
 Ole Morten Seljestad, ikkje på val    (1 år att i styret)  
 Jan Morten Ramsøy, ikkje på val    (1 år att i styret)  
 Jannike Lyngøy   2 år  
 Øystein Grutle   2 år  
 Ingunn Kvalsvik   2 år  
 Ida Strand    2 år  
 
 Eirik Sander -Fjeld  (varamedlem)  1 år  
 Olav Sollid (Revisor)    1 år  
  
 Valnemnd:  
 David Engebretsen (leiar)  
 Frode Eikeland  
 Asbjørn Nagell Toft  
 
Årsmøte t takker valgnemda for arbeidet  
 
Sak 8 . Forslag om sammenslåing av Alvermarka Vel og 
Ikenberget Vel  
Enstemming årsmøte går inn for sammenslåing av vel -foreningene. 
Samanslåingsmodellen vil vera at 2018 vil begge dei eksisterande styra 
arbeide som eit nytt styre, og ved Årsmøtet i mars 2019 vil det velgast eit 
nytt styre basert på dei nye vedtektane.  
Dei nye vedtektane for «Alvermarka og Ikenberget Velforening» vart 
vedtekne utan innvendingar.  
 
Sak 9 . Innmeldte saker til årsmøtet.  

• Innspill fra Magnar Halås : Han foreslår at Velforeningen skal ta 
over arbeidet med utdeling av Nemaslug til hustandane i feltet. 
Lindås kommune vil ikkje fortsetta dette arbeidet i 2018, me n har 
gjeve informasjon om pris og kontaktperson for Nemaslug. Pris per 
dose ligg på kring 35 kroner.  
Årsmøtet var positiv til denne satsinga, og velforeningen vil følgja 
opp saka og arbeide for tenelege løysingar.   
  



 
Sak 10 . Orientering om arbeidet til  Alvermarka Vel.  
Ingunn går igjennom planene for Grusbanen 2018 -2020. Forslag fra 
årsmøtet om å kontakte Gjensidige - og Kavli-fondene for mulige tilskudd.  
 
Leder Hans Kenneth Sundsbø takker for oppmøtet.  
 
 
 
 
Underskrift, sted og dato  
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